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RG - 0002.P.II.2014            

          

P R O T O K Ó Ł   NR   II/ 2014 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 18 grudnia 2014 r. 

 

Punkt 1.   
Otwarcie Sesji. 

Punkt 2.  

Stwierdzenie quorum. 

Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt 4.   
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5. 

Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6. 

Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7.  

Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy  

oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Punkt 8.   

Przyjęcie uchwały w sprawie określenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Gminy 

Nowe Miasto nad Wartą. 

Punkt 9.   
Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych i Sołtysów.  

Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Nowe Miasto nad 

Wartą. 

Punkt 11.   

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.  

Punkt 12.   
Interpelacje Radnych. 

Punkt 13.   
Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 14.  
Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad 1)  Otwarcie Sesji. 

 Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski otworzył II Sesję Rady Gminy i 

powitał Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

 Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski informował, że na ustawowy skład 

15 Radnych obecnych jest 13 Radnych. 

 

 

 



2 

 

Ad 3)  Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że porządek posiedzenia Radni otrzymali zgodnie 

ze statutem 7 dni przed posiedzeniem, nie zgłaszano żadnych nowych propozycji wprowadzenia 

dodatkowych uchwał w związku z powyższym Przewodniczący zaproponował przegłosowanie 

porządku obrad, „za” opowiedziało się 13 Radnych.  

 

Ad 4)  Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z I Sesji tradycyjnie  zamieszczony był                  

na stronie internetowej Urzędu w dniu 8 grudnia, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi 

do protokołu.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący proponował przyjęcie protokołu.  

 Protokół z I Sesji - został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                          

0 wstrzymujących. 

  

Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Waldemar Tomaszewski informował, że od wyboru na Przewodniczącego Rady 

minęło 17 dni, w dniu następnym po wyborze, Przewodniczący udał się  do biura rady,                        

aby omówić szczegółowo zasady współpracy zarówno z pracownikiem biura rady jak i panem 

Wójtem. Następny tydzień to załatwianie spraw związanych z podpisem elektronicznym,                        

w kolejny poniedziałek Przewodniczący odbył pierwszy dyżur od godziny 15 do 16.                           

Ponadto Przewodniczący został zaproszony na uroczystość związaną z powitaniem nowego 

wozu strażackiego zakupionego dla OSP Nowe Miasto n. Wartą.  

 Do grona Radnych dołączył Radny Artur Borkowski, w związku z powyższym na sali 

obrad znajduje się 14 Radnych. 

 

Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 Pan Aleksander Podemski, Wójt Gminy zawiadomił, że zgodnie z rozmowami 

prowadzonymi na posiedzeniu wspólnym komisji w tym roku w grudniu nie będzie 

przyjmowany budżet na rok przyszły, Rada dokona tego na końcu stycznia, gdyż z racji długiej 

przerwy świątecznego pani Skarbnik nie jest w stanie zamknąć tegorocznego budżetu.                     

Termin przyjmowania budżetu jest do końca marca więc spokojnie w styczniu można budżet 

przyjąć, a w styczniu na komisji można budżet przedyskutować, wprowadzić autopoprawki. 

Dzisiejsza Sesja, to kwestie związane ze zmianami w budżecie, zawsze koniec roku to 

różnego typu przesunięcia, różne działania porządkowe w budżecie. W chwili obecnej ku 

końcowi przesuwają się działania, które do końca roku miały być zrealizowane, a ten rok był 

obfity w różnego rodzaju inwestycje, szczególnie zostało w tym roku wybudowanych 

kilkanaście odcinków dróg i tak Nowe Miasto: ul. Bednarska, Garncarska, chodnik na ulicy 

Strzeleckiej,  Chocicza: ul. Mickiewicza, Kochanowskiego, Sienkiewicza, Wąska,                                     

w Boguszynie ulica Słoneczna, droga Kruczyn-Kruczynek, droga Stramnice-Osiek i szereg 

odcinków dróg dojazdowych z których dokonano odbiorów i zostało to już zapłacone. 

Ukończono także gazociąg do Wolicy Nowej, w tej chwili trwa skomplikowana procedura 

związana z przekazaniem tego gazociągu, zgody właścicieli, służebności to cała ogromna praca    

i może uda się do końca roku to zapłacić. Zrobiono także kanalizację w Boguszynie, ludzie już 

są przyłączeni do tej kanalizacji, zostało wykonane oświetlenie w Boguszynku, Boguszynie, 

przyjechał nowy samochód pożarniczy do OSP Nowe Miasto w tej chwili trwają kwestie 

rozliczenia dotacji. To najważniejsze z tych dużych inwestycji, były wykonywane także 

mniejsze inwestycje, place zabaw, skatepark, park w Dębnie, Urząd jest już po kontrolach 

związanych z inwestycjami, niektóre umowy są jeszcze aneksowane. Jeżeli wszystko dobrze 

pójdzie to koniec roku zostanie zamknięty z dodatnim rachunkiem. Sesja 30 grudnia będzie 

definitywnie zamykała wszystkie sprawy.  
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W dniu dzisiejszym, zgodnie z tym co było omawiane na komisji, przyjęte będą zmiany                          

w budżecie, Radni przypisani zostaną do wybranych komisji, dokonany będzie wybór 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, zostaną także przyjęte uchwały o wynagrodzeniu dla 

Radnych, Sołtysów i wynagrodzenie Wójta.  

Początek kadencji to niestety ustalenie wynagrodzenia Wójta, bez uchwały w sprawie 

wynagrodzenia, Wójt nie otrzyma pensji, jednej kadencji był z tym problem, gdyż nie przyjęto 

uchwały i niemalże doszło do sytuacji, że Wójt musiałby oddać wynagrodzenie, gdyż okazało 

się, że niesłusznie pobrał pensję. Praktyką działania wobec Wójta nigdy nie było wysokie 

wynagrodzenie, zawsze było ono na poziomi umiarkowanym i nigdy nie było celem  

Wójta staranie się, aby zarabiać na gminie, Wójt prosił, aby zostało to uszanowane.  

Wójt dodał, że wg. propozycji wynagrodzenie zostanie podniesione o 10 % podobnie jak diety 

Radnych i Sołtysów początek kadencji jest na to najbardziej odpowiednim czasem.   

 

Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 

Gminy oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski, który 

poinformował, że w dniu 11 grudnia na posiedzeniu Rady, Radni dostali możliwość wpisania się 

do poszczególnych komisji, Radnemu przysługuje możliwość pracy w dwóch komisjach.                

Radni zaproponowali kandydatów do prac w komisji Rewizyjnej, której skład określa statut jako 

Przewodniczący, Zastępca oraz Członkowie Komisji w liczbie dwóch. Do składu komisji 

zaproponowano pięcioro Radnych dlatego w dniu dzisiejszym Rada wybierze najpierw skład 

osobowy Komisji Rewizyjnej, a następnie zostanie dokonany wybór Przewodniczącego.  

Do komisji Rewizyjnej zgłosili się następujący kandydaci: 

1. Radna Izabela Szczepaniak,  

2. Radny Jacek Nyczke, 

3. Radny Jarosław Stawicki, 

4. Radny Mirosław Ratajczak, 

5. Radny Wincenty Pawelczyk.  

Przed głosowaniem Przewodniczący wyjaśnił, że Radni mają prawo głosować na każdego                   

z kandydatów, mogą wstrzymać się od głosu, bądź głosować przeciw. Rada głosuje pięć razy, 

Radny który otrzyma najmniejszą ilość głosów odpada. Przewodniczący pytał czy ktoś                                  

z Radnych chce zabrać głos.  

Radny Artur Borkowski, prosił kolegów Radnych o to aby, przy Komisji Rewizyjnej 

wziąć pod uwagę, że są parytety, które prosiłby o ich zachowanie, chociażby to że do komisji 

zgłoszona została jedna kobieta. Radny dodał, że jest to tylko jego sugestia, gdyż byłaby to tylko 

jedna komisja w której nie byłoby kobiet.  

Radny Julian Janicki pytał czy nie należałoby głosować na 4ch Radnych. 

Przewodniczący informował Radnego, że jest po konsultacjach z Radcą Prawnym                           

i pierwsza myśl też taka była, ale jest ustalenie, że procedura głosowania ma się odbyć w taki 

sposób jak wcześnie zostało wspomniane, głosowanie odbywa się 5 razy, każdy może głosować 

na każdego kandydata. 

W związku z brakiem dalszych pytań pan Tomaszewski zaproponował głosowanie. 

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracowała 

Radna Izabela Szczepaniak: 13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący.  

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Jacek Nyczke: 9 za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących. 

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Jarosław Stawicki: 10 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące. 

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Mirosław Ratajczak: 9 za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących. 
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 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Wincenty Pawelczyk: 9 za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących. 

Przewodniczący poinformował, że po pierwszym głosowaniu do komisji Rewizyjnej 

przechodzi Radna Izabela Szczepaniak, Radny Jarosław Stawicki. 

Przewodniczący zaproponował dogrywkę: 

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Jacek Nyczke: 8 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących. 

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Mirosław Ratajczak: 9 za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących. 

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Wincenty Pawelczyk: 8 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących. 

Przewodniczący poinformował, że po drugim głosowaniu do komisji Rewizyjnej 

przechodzi Radny Mirosław Ratajczak.  

Przewodniczący zaproponował kolejna dogrywkę: 

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Jacek Nyczke: 6 za, 0 przeciw, 8 wstrzymujących. 

 Kto z pań i panów Radnych jest za tym, aby w Komisji Rewizyjnej pracował  

Radny Wincenty Pawelczyk: 8 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących. 

Przewodniczący poinformował, że skład Komisji Rewizyjnej wygląda następująco: 

1. Radna Izabela Szczepaniak,  

2. Radny Jarosław Stawicki, 

3. Radny Mirosław Ratajczak, 

4. Radny Wincenty Pawelczyk.  

Kolejno zaproponowano podawanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Zaproponowano kandydaturę Radnego Mirosława Ratajczaka- który wyraził wolę kandydowania 

oraz Radnego Wincentego Pawelczyka- który wyraził zgodę na kandydowanie.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie, za kandydaturą Radnego Pawelczyka 

opowiedziało się: 6 za, 0 przeciw, 8 wstrzymujących; za kandydaturą Radnego Ratajczaka 

opowiedziało się: 8 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących. 

Następnie pan Waldemar Tomaszewski pytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 Radny Jacek Nyczke zwrócił się z prośbą o dopisania Radnego do Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Porządku Publicznego.  

Następnie Radna Zofia Kędziora pytała Radną Izabelą Szczepaniak czy zdoła pracować 

w trzech komisjach. 

 Radna Izabela Szczepaniak prosiła o wykreślenie z Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Porządku Publicznego. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący zaproponował przegłosowanie 

uchwały.  

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr II/5/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 18 grudnia 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący zaproponował 5 minutową przerwę, aby komisje mogły wyłonić 

ze swego grona Przewodniczącego Komisji.  

Przewodniczący zakończył przerwę i poinformował, że Przewodniczącym Komisji 

Finansowo –Gospodarczej została Radna Zofia Kędziora, Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

Radny Artur Borkowski, natomiast Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Porządku 

Publicznego Radny Jacek Nyczke. 
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Ad 8)  Przyjęcie uchwały w sprawie określenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady 

Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, który w związku z brakiem pytań 

przeszedł do głosowania.  

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr II/6/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 18 grudnia 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9)  Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych i Sołtysów. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, który informował, że padły dwie 

propozycje:  

1.  Podnieść diety Radnych i Sołtysów o 10 %, 

2.  Pozostać przy dotychczasowych.  

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie dwóch propozycji: jako pierwszy zostanie 

przegłosowany wniosek najdalej idący, czyli za podwyżką diet o 10 %.                                                

Za wnioskiem opowiedziało się 11 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący.  

W związku z powyższym Przewodniczący poinformował, że diety ulegają podwyższeniu o 10 % 

i proponował podjęcie uchwały.  

  Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 2 głosy przeciwne, 1 głos 

wstrzymujący.  

 Uchwała Nr II/7/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 18 grudnia 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Nowe 

Miasto nad Wartą. 

Przewodniczący pytał Radnego Wincentego Pawelczyka czy pozostaje przy swoim 

wniosku o ustalenie wynagrodzenie Wójta do kwoty 11 000,00 zł. 

Radny Wincenty Pawelczyk poinformował, że wycofuje swój wniosek, w związku z powyższym  

Przewodniczący zaproponował głosowanie za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy w wysokości: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 5 600,00 zł; 

2) dodatek funkcyjny w wysokości 1 750,00 zł; 

3) dodatek specjalny wynoszący 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego; 

4) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący.  

 Uchwała Nr II/8/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 18 grudnia 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11)  Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.  

 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski. Po czym 

oddał głos pani Elżbiecie Mnich Skarbnikowi Gminy, która omówiła szczegóły uchwały. 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący zaproponował przyjęcie uchwały. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  
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 Uchwała Nr II/9/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 18 grudnia 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12) Interpelacje Radnych. 

 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie spłynęły i przeszedł do punktu 

kolejnego. 

 

Ad 13) Wolne głosy i wnioski. 

 Jako pierwszy głos zabrał pan Waldemar Tomaszewski, który informował, że na 

posiedzeniu Rady, Radni ustalali terminy i godziny posiedzeń Sesji i Komisji,                    

od nowego roku posiedzenia te odbywały się będą o godzinie 15
00 

i tradycyjnie w 

ostatni i przedostatni czwartek miesiąca. Dyżury Przewodniczącego odbywały się 

będą w poniedziałki od godziny 15
00 

do 16
30

. 

 Radny Jacek Nyczke, pytał o szeroko pasmową sieć, czy gmina ma już jakąś 

wiedzę w jakich miejscowościach będzie realizowana.  

Wójt informował Radnego, że w tej sprawie coś się dzieje, gmina jest                    

w kontakcie z wykonawcą, koncepcja jest taka, aby każdy miał dostęp do 

internetu dlatego warto korzystać jeżeli ktoś proponuje wejście na działkę                           

i przyłączenie.  

 Radny Marek Mroziński pytał czy inwestycja budowy gazociągu została 

rozliczona, gdyż nie naprawiono szkód po pracach na chodniku.  

Wójt informował Radnego, że nie naprawiono chodnika ponieważ będzie 

tam jeszcze rozkopywane, bo będzie trzeba usunąć zasuwę.  

 Pani Violetta Rajczyk, Sołtys wsi Chwalęcin, pytał czy będzie kursował autobus 

przez Chwalęcin. 

Wójt informował, że autobus z tym kursem będzie, ale realny termin to 

dopiero po feriach zimowych.   

 Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski informował, że odnośnie 

inwestycji doprowadzenia gazu do Wolicy Nowej, to sprawa rozstrzygała się                        

o kwestię zajęcia kotłowni, mieszkańcy nie chcą indywidualnego pieca, chcą aby 

gaz został podłączony do istniejącej kotłowni, która jest w każdym bloku.  

Należało się przy projekcie oprzeć na opinii biegłych, opinia ta jest już wydana                   

i projektant ma już przygotowany projekt, teraz trzeba wyłonić firmę, która 

wykona przyłącze, gdyż trzeba przerobić nieco kotłownię.  

 Radny Artur Borkowski, pytał czy zostały podjęte kroki odnośnie wizyty na 

komisji przedstawicielki ZNP, w sprawie podwyżek pracowników 

niepedagogicznych szkół.   

Wójt informował, że pozostaje się przy ustaleniach, które dokonano na 

spotkaniu ze Związkami, tj. 100 zł na etat, angaże dyrektorzy mogą 

przygotowywać od stycznia. Jeżeli chodzi o osoby które nie otrzymują 

minimalnego wynagrodzenia, to pracodawca naraża się na sankcję, pani Mariola 

Bąk twierdzi, że nie ma sytuacji, że ktoś nie dostaje minimalnego wynagrodzenia. 

 Radna Zofia Kędziora, w nawiązaniu do wniosku zebrania wiejskiego, pytała czy 

zostaną połączone przejściem dla pieszych dwa chodniki na górce przed 

Boguszynem, w miejscu gdzie znajduje się wysepka, ponieważ jest tam 

nieoświetlone i jest niebezpiecznie, może rozwiązaniem jest postawienie 

oświetlenia.  

Wójt informował, że rzeczywiście coś będzie trzeba tam zrobić ponieważ 

jest tam niebezpiecznie, Wójt poprosi drogowców o wykonanie oznakowania 

poziomego.   
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 Radny Jacek Nyczke, korzystając z obecności Prezesa Straży Pożarnej w Nowym 

Mieście, pytał czy ten nowy wóz będzie jeszcze doposażony, bo na stronie PSP  

w Poznaniu jest informacja, że do końca roku można składać wnioski                            

na dofinansowanie działalności jednostek OSP, jeśli jest taka potrzeba to strażacy 

z Nowego Miasta powinni składać ten wniosek, ażeby środki pozyskać.  

Przewodniczący informował, że z tego co zauważył to samochód nie jest 

kompletnie doposażony, część doposażenia jest z poprzedniego, ale straż stara się 

o resztę.  

 Przedstawiciel OSP Nowe Miasto w imieniu druhów dziękował Radzie 

poprzedniej i obecnej kadencji za zabezpieczenie środków na zakup wozu, pan 

Tadeusz Kaczmarek dziękował również Wójtowi i pani Sołtys za współpracę i 

zaprosił do oglądania wozu po sesji.  

 Radny Julian Janicki, zwrócił uwagę, że te duże sołectwa mają więcej pracy                     

z roznoszeniem nakazów, ale te mniejsze sołectwa mają problem z ogrzewaniem 

sal wiejskich, z organizacją imprez, wydawaniem naczyń itp.  

 Radny Artur Borkowski, informował, że 4 lata temu Radny proponował, aby 

ustalić dla Sołtysów jakieś dodatkowe wynagradzanie za aktywność, nie ustalono 

czy to ma być nagroda finansowa, czy rzeczowa, ale sprawa umarła śmiercią 

naturalną, ale można przemyśleć czy nie powrócić do tematu.  

 Radny Marek Mroziński, pytał czy w funduszu sołeckim można zabezpieczyć 

środki na utrzymanie świetlic. 

Wójt informował, że absolutnie nie można, utrzymanie świetlic jest                         

w gestii gminy, fundusz nie może być na to przeznaczany. 

 Radny Jarosław Stawicki informował, że małe sołectwa swojej działalności nie 

opierają tylko na sali, jest mnóstwo innych zajęć do wykonania, aby wieś była 

czysta i schludna, są boiska, figurki o które trzeba dbać, samemu bez 

pracowników interwencyjnych jak to dzieje się w Nowym Mieście 

 Radna Agnieszka Król, informowała, że ma duże sołectwo, a też mają dużo prac 

porządkowych które sama wykonuje z mieszkańcami, albo należy złożyć 

zapotrzebowanie do pani Eweliny i ona wyśle pracowników.  

 Pani Violetta Rajczyk popierała, że Sołtys jest głową wsi i wykonywanie 

wszystkich obowiązków obywa się kosztem własnego czasu.  

 Przewodniczący Rady na zakończenie informował o kolejnej sesji, która odbędzie 

się 30 grudnia br. o godzinie 16
00

, po czym złożył życzenia świąteczne.  

  

Ad 14) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 17
30 

Przewodniczący zamknął II Sesję Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała                  Zatwierdził 

Podinspektor ds. Rady Gminy         Przewodniczący Rady  

Julita Ciarcińska-Wachowiak    /-/ Waldemar Tomaszewski 

  


